
Jegyzőkönyv 
 
Készült Baté-Fonó-Kaposkeresztúr Önkormányzatok Képviselő-testületeinek 2011. Február 
9-én megtartott közös „nyílt” képviselő-testületi üléséről. 
 
Jelen vannak:  
 
Baté Önkormányzat részéről:  
  Zsalakó Ernő-polgármester 
  Bőzsöny András 
  Gobányi Sándor 
  Tombor János képviselők 
  Horváth László- CKÖ elnöke 
 
Fonó Önkormányzat részéről:  
  Nyerges Péter – polgármester 
  Szabóné Nagy Veronika-alpolgármester 
  Huber Zoltán 
  Pál József Ernőné-képviselők 
 
Kaposkeresztúr Önkormányzat részéről:  
   Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester 
   Jankó Gyula 
   Juhász Árpád-képviselők 
 
Körjegyzőség részéről:  
  Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyző 
  Bischofné Szűcs Erika-gazdasági vezető 
  Balogh Jenőné- főmunkatárs 
  Otterbein Csabáné- főelőadó 
  Visnyei László-főelőadó 
  Wittmann Dezsőné-főmunkatárs 
 
- Budánné Simonfalvi Katalin kaposkeresztúri  polgármester, mint házigazda , üdvözli a 
megjelenteket, megállapítja hogy az ülés határozatképes, mivel Baté Képviselő-testületéből 5 
főből 4 fő, Fonóból 5 főből  fő, Kaposkeresztúr Képviselő-testületétől 5 főből 3 fő jelen van.  
Ismerteti a napirendi pontokat, majd megkérdezi a testületeket, hogy más napirendre van-e 
javaslat. 
Mivel más napirendi pontra javaslat nincs, a testület az alábbi napirendeket tárgyalja. 
 
Napirendek:  
 

1. Körjegyzőség 2010. évi gazdálkodásáról beszámoló, 2010. évi költségvetés 
módosítása 
Előadó: Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyző, polgármesterek 
 

2. A Körjegyzőség 2011. évi költségvetéséről  
Előadó: Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyző, polgármesterek 
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3. Egyebek 
Előadó: körjegyző, polgármesterek 
 

4. Tájékoztatás a 2010. évi teljesítményértékelésről –zárt ülésen 
Előadó: Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyző, Zsalakó Ernő-polgármester 

 
Napirendek tárgyalása:  
 

1.) Körjegyzőség 2010. évi  költségvetésének módosításáról , 2010. évi        
          gazdálkodásáról 
          Előadó: Patakiné Kercsó Szilvia körjegyző, polgármesterek 

 
- Budánné Simonfalvi Katalin kaposkeresztúri  polgármester megkérdezi a körjegyző 

asszonyt, hogy az írásos anyagot kívánja-e kiegészíteni? 
 
  -Patakiné Kercsó Szilvia körjegyző: A köszönti a képviselő-testületeket.  A 2010. évi 
költségvetést a kisebbségi önkormányzati választásra kapott és visszaigényelt átadott 
pénzeszköz miatt szükséges módosítani. A 2010. év gazdálkodásánál, a dologi 
kiadásoknál jelentős tételt tesz ki a kommunikációs szolgáltatás, amit részletesen leírt, 
hogy mit tartalmaz . A pénzmaradvány jóváhagyásánál – figyelembe véve az 
önkormányzatot nehéz helyzetét – 800 e Ft-ot visszavonásra javasolt, amit már a 
polgármesteri tárgyaláson is említett. A fennmaradó 111 e Ft-ra a javaslata, hogy mivel 
idén lesz  -  volt januárban  -  20 éves a körjegyzőség, ezért ezen összeget  a 
pénzmaradványból ennek az ünnepségnek a  megrendezésére javasolja,  ahova az eddigi 
dolgozókat, és a 20 éve  a három településen dolgozó képviselőket, polgármestereket  is 
meghívnák. Kéri a testületeket, tegyék fel kérdéseiket, észrevételeiket. 

  
- Gobányi Sándor batéi képviselő:  Javasolja a  körjegyzőségnél hagyni a  

pénzmaradványból a 111 e- Ft-ot, és a felhasználásáról majd később dönteni.  
 

- Zsalakó Ernő batéi  polgármester: Javasolja az idei évi finanszírozást a  800 e Ft-os 
pénzmaradvánnyal csökkenteni, a fennmaradó 111 e Ft felhasználására vonatkozó ötletet, 
jubileumi találkozót támogatja. Javasolná továbbá a három településre utaló, ízléses, nem 
hivalkodó jelkép elhelyezését a hivatal előterében, a  jelkép felavatása akár a jubileumi 
ünnepség keretében is megtörténhetne. Megköszöni a munkát.  

-  
 - Budánné Simonfalvi Katalin kaposkeresztúri polgármester: A 20 éves 
megemlékezést jónak tartja, akár a körjegyzőség dolgozóinak is lehetne ez egy 
rendezvény, hiszen az eddigiekben a KTKT által szervezett köztisztviselő nap 
megszervezésére sincs pénz. Utána kell nézni, hogy a jubileumi ünnepség körülbelül  
hány embert érintene. Kaposkeresztúr önkormányzatnak kevés a pénze, de 
megoldhatónak tartja, minimális dolgokat erre össze lehet adni. Megköszöni a 
körjegyzőség dolgozóinak és a jegyző asszonynak a munkáját, és elfogadásra javasolja a 
körjegyzőség 2010. évi gazdálkodásáról készült beszámolót. 
 
 - Gobányi   Sándor batéi  képviselő:  Javasolja, hogy a  körjegyző asszony március 
végéig írja le  az ünnepséggel kapcsolatos elképzelését a felmerülő költségekkel együtt, 
ez ügyben a polgármesterekkel egyeztessen, amit esetleg még a képviselők  ki tudnának 
egészíteni.  Ezt az elképzelést március 31-ig juttassa el a polgármesterekhez.  
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 - Nyerges Péter  fonói polgármester: Elfogadásra javasolja a körjegyzőség 2010.évi 
gazdálkodását. A pénzmaradványon látszik, hogy költségtakarékosan gazdálkodtak.  A 20 
éves jubileumi ünnepség megszervezését támogatja, ehhez konkrétabb terv kell. 
Megköszöni a dolgozók segítő munkáját, jegyző asszony segítségét a munkájához. Úgy 
gondolja, ha ez így marad,  akkor biztos eredményes lesz az elkövetkező 4 év is. 
 
 - Budánné Simonfalvi Katalin- kaposkeresztúri polgármester  megkérdezi a 
testületeket, hogy van –e más kérdésük, hozzászólásuk.  Amennyiben nincs, javasolja 
elfogadni a körjegyzőség 2010. évi költségvetésének módosítását, majd utána a 2010. évi 
gazdálkodásról szóló beszámolót, a pénzmaradvány jóváhagyását, a 800 e Ft elvonással, a 
111 e Ft 2011. évi költségvetésébe történő beépítésével, úgy, hogy felhasználásáról 
később döntenek a képviselők.  
 
Kéri a testületeket, hogy szavazzanak. 

 
Baté Önkormányzat Képviselő-testülete 4 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza: 
 
17/2011.(II.09.) Baté Önkormányzat Kt.  határozata: 
 
Baté Község Önkormányzat Képviselő-testülete  a Körjegyzőség 2010. évi költségvetését módosítja 
31.300 e Ft kiadási és bevételi előirányzatra, ezen belül 

- átadott pénzeszközök 553 e Ft-ra  módosul. 
Határidő. azonnal 
Felelős: körjegyző 
 
 
Fonó Önkormányzat képviselőtestülete 4 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza: 
 
16/2011.(II.09.) Fonó Önkormányzat  Kt. határozata: 
 
Fonó Község Önkormányzat Képviselő-testülete  a Körjegyzőség 2010. évi költségvetését módosítja 
31.300 e Ft kiadási és bevételi előirányzatra, ezen belül 

- átadott pénzeszközök 553 e Ft-ra  módosul. 
Határidő. azonnal 
Felelős: körjegyző 
 
 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselő-testülete 3 igen egyhangú szavazattal az alábbi  
határozatot hozza: 
 
23/2011.(II.09.) Kaposkeresztúr Önkormányzat Kt.  határozata: 
 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselő-testülete  a Körjegyzőség 2010. évi költségvetését 
módosítja 31.300 e Ft kiadási és bevételi előirányzatra, ezen belül 

- átadott pénzeszközök 553 e Ft-ra  módosul. 
Határidő. azonnal 
Felelős: körjegyző 
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Baté Önkormányzat Képviselő-testülete 4 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
18/2011.(II.09.) Baté Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Baté  Önkormányzat Képviselő-testülete a Körjegyzőség 2010. évi gazdálkodásáról készült beszámolót 
31.304 e Ft teljesített bevétellel és 30.397 e Ft  teljesített kiadással az alábbi előirányzat bontásban 
elfogadja:  

- személyi juttatások előirányzata.  17.794 e Ft 
- munkaadói járulékok előirányzata: 4.311 e Ft 
- dologi kiadások előirányzata .         7.692 e Ft 
- átadott kiadások:                                 553 e Ft, 
- függő, átfutó kiadások                          47 e Ft. 

A Körjegyzőség 2010. évi pénzmaradványát 953 e Ft-ban hagyja jóvá, amelyből kötelezettséggel 
terhelt pénzmaradvány: 42 e Ft- ot a 2011. évi költségvetésébe beépíti. A szabad felhasználású 
pénzmaradványát 911 e Ft-ban állapítja meg, amelyből  
a)  800 e Ft-ot a 2011. évi finanszírozásba beszámítás után visszavonja, és a  
b) 111 e Ft-ot nem vonja el, azt a 2011. évi költségvetésbe betervez, felhasználásáról később döntenek 
a fenntartók. 
Kéri a körjegyzőt, hogy a 20 éves Körjegyzőségi  jubileumi ünnepséggel kapcsolatban költség-
kalkulációt készítsen a polgármesterekkel egyeztetve 2011. 03.31-ig.  
  
Határidő: azonnal 
Felelős: körjegyző 
  
Fonó Önkormányzat Képviselő-testülete 4 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
17/2011.(II.09.) Fonó Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Fonó  Önkormányzat Képviselő-testülete a Körjegyzőség 2010. évi gazdálkodásáról készült 
beszámolót 31.304 e Ft teljesített bevétellel és 30.397 e Ft  teljesített kiadással az alábbi előirányzat 
bontásban elfogadja:  

- személyi juttatások előirányzata.  17.794 e Ft 
- munkaadói járulékok előirányzata: 4.311 e Ft 
- dologi kiadások előirányzata .         7.692 e Ft 
- átadott kiadások:                                 553 e Ft, 
- függő, átfutó kiadások                          47 e Ft. 

A Körjegyzőség 2010. évi pénzmaradványát 953 e Ft-ban hagyja jóvá, amelyből kötelezettséggel 
terhelt pénzmaradvány: 42 e Ft- ot a 2011. évi költségvetésébe beépíti. A szabad felhasználású 
pénzmaradványát 911 e Ft-ban állapítja meg, amelyből  
a)  800 e Ft-ot a 2011. évi finanszírozásba beszámítás után visszavonja, és a  
b) 111 e Ft-ot nem vonja el, azt a 2011. évi költségvetésbe betervez, felhasználásáról később döntenek 
a fenntartók. 
Kéri a körjegyzőt, hogy a 20 éves Körjegyzőségi  jubileumi ünnepséggel kapcsolatban költség-
kalkulációt készítsen a polgármesterekkel egyeztetve 2011. 03.31-ig.  
  
Határidő: azonnal 
Felelős: körjegyző 
  
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselő-testülete 3 igen egyhangú szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:  
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24/2011.(II.09.) Kaposkeresztúr Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Kaposkeresztúr  Önkormányzat Képviselő-testülete a Körjegyzőség 2010. évi gazdálkodásáról készült 
beszámolót 31.304 e Ft teljesített bevétellel és 30.397 e Ft  teljesített kiadással az alábbi előirányzat 
bontásban elfogadja:  

- személyi juttatások előirányzata.  17.794 e Ft 
- munkaadói járulékok előirányzata: 4.311 e Ft 
- dologi kiadások előirányzata .         7.692 e Ft 
- átadott kiadások:                                 553 e Ft, 
- függő, átfutó kiadások                          47 e Ft. 

A Körjegyzőség 2010. évi pénzmaradványát 953 e Ft-ban hagyja jóvá, amelyből kötelezettséggel 
terhelt pénzmaradvány: 42 e Ft- ot a 2011. évi költségvetésébe beépíti. A szabad felhasználású 
pénzmaradványát 911 e Ft-ban állapítja meg, amelyből  
a)  800 e Ft-ot a 2011. évi finanszírozásba beszámítás után visszavonja, és a  
b) 111 e Ft-ot nem vonja el, azt a 2011. évi költségvetésbe betervez, felhasználásáról később döntenek 
a fenntartók..  
Kéri a körjegyzőt, hogy a 20 éves Körjegyzőségi  jubileumi ünnepséggel kapcsolatban költség-
kalkulációt készítsen a polgármesterekkel egyeztetve 2011. 03.31-ig.  
  
Határidő: azonnal 
Felelős: körjegyző 
  

 
2. A Körjegyzőség 2011. évi költségvetéséről  

          Előadó: Patakiné Kercsó Szilvia körjegyző 
 

-  
 - Budánné Simonfalvi Katalin kaposkeresztúri  polgármester megkéri a körjegyző 
asszonyt, amennyiben kívánja egészítse ki az írásos előterjesztést. 
 
 - Patakiné Kercsó Szilvia körjegyző: megköszöni a képviselő-testületek eddigi 
támogatását. Az idei évben is próbálnak   jól és takarékosan gazdálkodni. Tudja, hogy 
milyen nehéz anyagi helyzetbe vannak az önkormányzatok, ezért a tavalyi hozzájárulást 
próbálták csökkenteni. A három polgármesterrel előzetesen már egyeztettek a 
költségvetésről.  Dologi kiadásoknál sikerült csökkentést elérni a tavalyi évhez képest 
közel 1 millió forinttal, hiszen például a  Magyar Közlönyt, amely közel 150 e Ft az idén 
decemberben már nem fogják 2012-re előfizetni. A gáznál és a távközlési díjaknál is 
tudtak  csökkentést elérni a tavalyihoz képest.  A kommunikációs szolgáltatásoknál és az 
üzemeltetési kiadásoknál nem sikerült takarékoskodni a tavalyihoz képest, mivel itt 
vannak a különböző szoftverek, szolgáltatások előfizetése, bélyegek, fénymásolási 
költségek.  Ennél a tételnél majd talán akkor tudnak takarékoskodni, ha a batéi 
testületnek e-mail-ben tudják kiküldeni a testületi anyagokat.   A műszaki ügyintéző 
költsége a tavalyi szinten maradt, mivel a koncepciónál előterjesztett emelkedési 
javaslatot nem fogadták el a testületek.  A személyi kiadások közel a tavalyi szinten 
maradtak, mivel a cafetéria összege jelentősen csökkent, ahogy a koncepció 
tárgyalásakor is elmondta, ez a csökkenés kompenzálni fogja várhatóan a tavalyi évi 
lépések, átsorolások -   1 fő középfokúból – felsőfokú bérbe történő sorolási  - költségét.  

-  
 - Budánné Simonfalvi Katalin – kaposkeresztúri polgármester megköszöni a 
körjegyző asszony kiegészítését, kéri a testületeket tegyék fel kérdéseiket. 
Mivel  kérdés, hozzászólás nem volt  javasolja elfogadni a  Körjegyzőség 2011. évi 
költségvetését. Kéri a képviselő-testületeket, hogy szavazzanak! 
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Baté Önkormányzat Képviselő-testülete 4 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza: 
 
19/2011. (II.09.) Baté Önkormányzat Kt.  határozata: 
 
Baté Önkormányzat képviselő-testülete a Körjegyzőség 2011. évi költségvetését  27.393 e Ft 
kiadással és bevétellel  hagyja jóvá, amelyből: 

- 16.272 e Ft személyi juttatás 
- 4.044 e Ft munkaadói juttatást 
- 7.077 e Ft dologi kiadás.  
Létszámot: 7 főben hagyja jóvá. Cafetéria összegét 200 e Ft/fő/év- ben hagyja jóvá.  
A Községek hozzájárulását a bevételi oldalon az alábbiak szerint hagyják jóvá:  
 Baté:                 11.034 e Ft  
 Kaposkeresztúr: 4.657 e Ft 
 Fonó :          4.073 – ban hagyja jóvá, amit a saját költségvetésébe átadott pénzeszközként 
betervez.  
Határidő: azonnal 
Felelős: körjegyző 

 
Fonó Önkormányzat képviselőtestülete 4 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza: 
 
18/2011. (II.09.) Fonó Önkormányzat Kt.  határozata: 
 
Fonó Önkormányzat képviselő-testülete a Körjegyzőség 2011. évi költségvetését  27.393 e Ft 
kiadással és bevétellel  hagyja jóvá, amelyből: 

- 16.272 e Ft személyi juttatás 
- 4.044 e Ft munkaadói juttatást 
- 7.077 e Ft dologi kiadás.  
Létszámot: 7 főben hagyja jóvá. Cafetéria összegét 200 e Ft/fő/év- ben hagyja jóvá.  
A Községek hozzájárulását a bevételi oldalon az alábbiak szerint hagyják jóvá:  
 Baté:                 11.034 e Ft  
 Kaposkeresztúr: 4.657 e Ft 
 Fonó :          4.073 – ban hagyja jóvá, amit a saját költségvetésébe átadott pénzeszközként 
betervez.  
Határidő: azonnal 
Felelős: körjegyző 

 
 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselő-testülete 3 igen egyhangú szavazattal az alábbi 
határozatot hozza: 
 
25/2011. (II.09.) Kaposkeresztúr Önkormányzat Kt.  határozata: 
 
Kaposkeresztúr Önkormányzat képviselő-testülete a Körjegyzőség 2011. évi költségvetését  27.393 e 
Ft kiadással és bevétellel  hagyja jóvá, amelyből: 

- 16.272 e Ft személyi juttatás 
- 4.044 e Ft munkaadói juttatást 
- 7.077 e Ft dologi kiadás.  
Létszámot: 7 főben hagyja jóvá. Cafetéria összegét 200 e Ft/fő/év- ben hagyja jóvá.  
A Községek hozzájárulását a bevételi oldalon az alábbiak szerint hagyják jóvá:  
 Baté:                 11.034 e Ft  
 Kaposkeresztúr: 4.657 e Ft 
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 Fonó :          4.073 – ban hagyja jóvá, amit a saját költségvetésébe átadott pénzeszközként 
betervez.  
Határidő: azonnal 
Felelős: körjegyző 

 
 
2.) Egyéb ügyek 
           Előadó: Patakiné Kercsó Szilvia körjegyző 
 
a) Köztisztviselők  2011- évi teljesítménykövetelményeiről  

-  
 - Patakiné Kercsó Szilvia  - körjegyző:  Az írásban kiosztott anyagot javasolja 
elfogadni. Ezt minden évben a testületek határozzák meg.  Fontos, hogy a tisztviselők a 
munkaköri leírásokon túl a minden évben  a fenntartók  által elvárt követelményeknek is 
megfeleljenek. Ebből  minden dolgozó megkapja, hogy az adott munkájához mit kell 
teljesítenie.  
 
 - Gobányi Sándor batéi képviselő:  felvetése, és egyben javaslata is az alábbi. Azon 
emberektől, akik találkoznak a hivatallal, dolgozókkal, jó  pozitív véleményt lehet 
hallani.   A lakosság azon részére, akik viszont nem találkoznak a dolgozókkal, hivatallal 
a Körjegyzőségnek nagyobb figyelmet kellene fordítani, saját életükről, munkájukról, 
arculatukról több információt adni.  Baté vonatkozásában az állampolgárok általános 
tájékoztatására megoldás a honlap kezelése, az  önkormányzati hírlevél. Ha lehet 
nevesíteni kellene , hogy kinek a feladata az információáramlás biztosítása. Ez jó lenne 
Fonóban és Kaposkeresztúron is. Továbbá jó lenne, ha a hivatalon belül is -  ahogy az 
testületben is -  lenne egy kapcsolattartója  a kisebbségi önkormányzatnak.  Úgy érzi, 
mintha egy kicsit magára hagyottság lenne náluk.  Legyen egy nevesített személy, aki 
segít felkészíteni a kisebbségi önkormányzatot,  például egy ülés levezetésére, 
előkészítésére stb.   

-  
 - Patakiné Kercsó Szilvia körjegyző: A honlappal kapcsolatban elmondja, hogy 
minden önkormányzatnak van külön honlapja, oda a jegyzőkönyvek felkerülnek. Ha a 
Körjegyzőségnek is lenne  egy külön honlapja oda is több dolog felkerülhetne. Javasolja a 
2. pontot kiegészíteni azzal, hogy minden dolgozó a maga területén végzett munkáról egy 
tájékoztatót készítsen, ez egy ügymenetmodell leírás is és ezt felteszik a honlapokra is.    
A jegyzőkönyveket mindenki eltudja olvasni a honlapon, ebből tájékozódhat a végzett 
munkáról, éves beszámolókat  is fel lehet tenni.     
A kisebbséggel kapcsolatban  elmondja, hogy eddig is teljes mértékben a rendelkezésükre 
álltunk ő is és a pénzügyesek, pénztáros is, vagy éppen akihez fordultak a hivatalban, a 
munkájukhoz eddig is minden segítséget megkaptak, jegyzőkönyvek itt készülnek. 
Bármikor nyugodtan felkereshetik a tisztviselőket,  szívesen állnak rendelkezésükre.   
 
 - Budánné Simonfalvi Katalin  - kaposkeresztúri polgármester elfogadásra javasolja 
a köztisztviselők  teljesítményértékelési céljainak elfogadását.  

 
Baté Önkormányzat Képviselő-testülete 4 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
20/2011./II.9/ sz. Baté Önkormányzat Kt. határozat:  
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Baté önkormányzat Képviselő-testülete a teljesítménykövetelmények alapját képező célokról 
szóló előterjesztést megtárgyalta és úgy határozott, hogy a Baté-Fonó-Kaposkeresztúr 
Körjegyzőség hivatalának a 2011. évi teljesítménykövetelmények alapját képező céljai az 
alábbiak: 

1. Az átalakuló közigazgatási rendszerből fakadó új és változó szabályok elsajátítása 
2. Széleskörű – interneten  történő – tájékoztatás. Minden dolgozó a saját 

munkaterületéhez kapcsolódó tájékoztatást, ügymenetmodellt készít, amely az 
internetre felkerül.   

3. Személyi állomány folyamatos képzése 
4. Ügyfélbarát ügyintézés, a körjegyzőséghez tartozó településeken kihelyezett 

ügyfélfogadás további biztosítása 
5. Az új képviselő-testületek, kisebbségi önkormányzatok munkájának segítése.  
6.    Gazdálkodási jogszabályok változásából adódó feladatok határidős ellátása  
Mindez a szolgáltató jellegű közigazgatás kiépítésével, a gyors, pontos, polgárbarát 
ügyintézés megvalósulásával, a humánum és szakmaiság középpontba állításával kell, 
hogy megvalósuljon. 
 
A körjegyző részére a 2011. évi teljesítménykövetelményeket a batéi polgármester 
állapítja meg a fenti célokról, a polgármesterek véleményének kikérésével. 
A körjegyző a fenti célokról a köztisztviselőknek névre szólóan állapítja meg a 
teljesítménykövetelményeket, az értékelésről pedig tájékoztatást ad a testületeknek. 
 
Határidő: célok kitűzése 2011.03.31-ig, értékelés: 2011.12.31-ig, beszámolás: 2012. 
02.20-ig.  
Felelős: körjegyző, polgármester 

 
Fonó Önkormányzat Képviselő-testülete 4 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
19/2011./II.9/ sz. Fonó Önkormányzat Kt. határozat:  
 
Fonó önkormányzat Képviselő-testülete a teljesítménykövetelmények alapját képező célokról 
szóló előterjesztést megtárgyalta és úgy határozott, hogy a Baté-Fonó-Kaposkeresztúr 
Körjegyzőség hivatalának a 2011. évi teljesítménykövetelmények alapján képező céljai az 
alábbiak: 

1. Az átalakuló közigazgatási rendszerből fakadó új és változó szabályok elsajátítása 
2. Széleskörű – interneten  történő – tájékoztatás. Minden dolgozó a saját 

munkaterületéhez kapcsolódó tájékoztatást, ügymenetmodellt készít, amely az 
internetre felkerül.   

3. Személyi állomány folyamatos képzése 
4. Ügyfélbarát ügyintézés, a körjegyzőséghez tartozó településeken kihelyezett 

ügyfélfogadás további biztosítása 
5. Az új képviselő-testületek, kisebbségi önkormányzatok munkájának segítése.  
6.    Gazdálkodási jogszabályok változásából adódó feladatok határidős ellátása  
Mindez a szolgáltató jellegű közigazgatás kiépítésével, a gyors, pontos, polgárbarát 
ügyintézés megvalósulásával, a humánum és szakmaiság középpontba állításával kell, 
hogy megvalósuljon. 
 
A körjegyző részére a 2011. évi teljesítménykövetelményeket a batéi polgármester 
állapítja meg a fenti célokról, a polgármesterek véleményének kikérésével. 
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A körjegyző a fenti célokról a köztisztviselőknek névre szólóan állapítja meg a 
teljesítménykövetelményeket, az értékelésről pedig tájékoztatást ad a testületeknek. 
 
Határidő: célok kitűzése 2011.03.31-ig, értékelés: 2011.12.31-ig, beszámolás: 2012. 
02.20-ig.  
Felelős: körjegyző, polgármester 

 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselő-testülete 3 igen egyhangú szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:  
 
26/2011./II.9/ sz. Kaposkeresztúr Önkormányzat Kt. határozat:  
 
Kaposkeresztúr önkormányzat Képviselő-testülete a teljesítménykövetelmények alapját képező 
célokról szóló előterjesztést megtárgyalta és úgy határozott, hogy a Baté-Fonó-
Kaposkeresztúr Körjegyzőség hivatalának a 2011. évi teljesítménykövetelmények alapján 
képező céljai az alábbiak: 
1. Az átalakuló közigazgatási rendszerből fakadó új és változó szabályok elsajátítása 
2. Széleskörű – interneten  történő – tájékoztatás. Minden dolgozó a saját munkaterületéhez 

kapcsolódó tájékoztatást, ügymenetmodellt készít, amely az internetre felkerül.   
3. Személyi állomány folyamatos képzése 
4. Ügyfélbarát ügyintézés, a körjegyzőséghez tartozó településeken kihelyezett ügyfélfogadás 

további biztosítása 
5. Az új képviselő-testületek, kisebbségi önkormányzatok munkájának segítése.  
6. Gazdálkodási jogszabályok változásából adódó feladatok határidős ellátása  
Mindez a szolgáltató jellegű közigazgatás kiépítésével, a gyors, pontos, polgárbarát 
ügyintézés megvalósulásával, a humánum és szakmaiság középpontba állításával kell, hogy 
megvalósuljon. 

 
A körjegyző részére a 2011. évi teljesítménykövetelményeket a batéi polgármester állapítja 
meg a fenti célokról, a polgármesterek véleményének kikérésével. 
A körjegyző a fenti célokról a köztisztviselőknek névre szólóan állapítja meg a 
teljesítménykövetelményeket, az értékelésről pedig tájékoztatást ad a testületeknek. 

 
Határidő: célok kitűzése 2011.03.31-ig, értékelés: 2011.12.31-ig, beszámolás: 2012. 02.20-ig.  
Felelős: körjegyző, polgármester 
 
 
b) Kóbor Ebek befogadására javaslat:   
 

- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyző sajnos mindenhol, főleg Kaposkeresztúron jelentősen 
elszaporodtak a kóbor ebek, közterületen kóborló ebek. Ezek befogását nem tudják megoldani, 
tartására, elszállítására nincs kapacitásuk, ezért is kért ajánlatot Marcaliból, akik vállalják az 
ebek befogását, elszállítását, tárolását, igaz nem olcsó, de havi díjjal fizetve olcsóbb, mintha 
egyszeri megállapodás lenne velük. Javasolja átgondolni és esetleg megkötni velük a 
szerződést a kóbor ebek befogására. Ismerteti a megállapodás lényegét. Javasolja átgondolni.  

 
- Gobányi Sándor- batéi képviselő  a batéi hírdetőtáblán látott egy hirdetményt ebrendész 

képzésről, amely kb. 80-90 e Ft-ba kerül. Ha lenne egy hozzáértő ember, aki képes volna  
befogni az ebeket, akkor az hatékony megoldást jelentene.  Akár kerítés vizsgálatot is érdemes 
lenne tartani a faluban. Kirakott kutya éhezik, a helyben lakó kutyák közterületen 
veszélyesebbek, mint a kóbor kutyák akik éheznek. Nem merik vállalni az emberek azt, hogy 
bejelentik ,  hogy kié volt a kutya amelyik kóborol, és akkor eljárás indulhatna a tulajdonos 
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ellen. Akár eseti megbízásban is érdemes lenne valakit foglalkoztatni, a főállatorvossal is 
lehetne erről beszélni, hogy mi kellene ehhez.  

 
- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyző A hirdetmény interneten érkezett, ő tette ki. Sajnos hiába 

szednék össze a kutyákat, azokat tárolni is kellene, egy  gyepmesteri telepet  engedélyeztetni 
kell, tartani a kutyákat legalább 14 napig, stb, sokkal drágább lenne.   

 
- Zsalakó Ernő- batéi polgármester  kistérségi próbálkozás is volt ez ügyben, de sajnos ez 

elakadt, nem lett erre megoldás. Kóbor kutya sok van. Néhány napos razziát lehetne akár 
tartani,  amennyiben feltudná vállalni ezt az önkormányzat. Ezt az ajánlatot soknak tartja. 

 
- Budánné Simonfalvi Katalin-kaposkeresztúri polgármester : nem biztos, hogy ez 

elrettentő lenne náluk Kaposkeresztúron, inkább megszabadulnak a gondtól a tulajdonosok, ha 
elviszik őket,  akik kóborolnak, lehet, hogy nincs is gazdájuk, mert más településről hozták ide 
őket.   

 
- Bőzsöny András –  batéi képviselő Batéban hetente egy kutya van talán szeptembertől, 

amikor kiteszik őket a kocsikból.  
 

- Gobányi Sándor –batéi képviselő jó lenne erre egy  hozzáértő ember, mire képesít ez a 
tanfolyam, azt meg kell tudni?   

 
- Juhász Árpád-kaposkeresztúri képviselő: a batéi polgármester javaslatát tarja jónak az 

egyszeri razziára vonatkozóan, mivel egy  ember beiskolázásának, bérének  nagyon sok a 
költsége, ehhez kellene valamilyen jármű is, hogy el tudja szállítani, hosszú távon jó lenne 
egy-egy razzia.  

 
- Gobányi Sándor- batéi képviselő fel kellene ajánlani a Marcali vállalkozónak, ha valaki 

befogná a kutyákat akkor kijönnének-e olcsóbban.    
 

- Nyerges Péter – fonói polgármester: információk birtokában az állatorvosokat javasolja 
megkérdezni, hogy  mit javasolnak, hová forduljanak ezzel a problémával, mert ezt az 
ajánlatot soknak tartja.  

 
- Szabóné Nagy Veronika – fonói képviselő  Jó lenne erre a  vadászokat felkérni.  

 
- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyző a vadászok csak külterületen lőhetik ki a veszélyes 

kutyákat, de ebben sem biztos,  belterületen csak a rendőri biztosítással, ha veszélyes kutyáról 
van szó.   

 
c) Egyebek 
 

- Bőzsöny András- batéi képviselő: megköszöni a körjegyző által 2011. január 27-én  az előző 
közös képviselő-testületi ülésen kért  költségvetési kiokosító tájékoztatását, ahol a képviselők 
feltehették a kérdéseiket.  

- Felhívja a figyelmet arra, hogy Nagyberkiben pénteken délután lesz egy előadás a civil 
szervezetek felkészítése tárgyában. 

- Az iskolában jótékonysági bál lesz február 19-én.  
-  Tájékoztatja a képviselőket, hogy lehetőség van egy komposztáló pályázat beadására, amely 

egy mintaprojekt lehetne  95%-os támogatással. Itt a  belterületi házakban lennének edények 
elhelyezve, aprító berendezések. Fonó és Kaposkeresztúr akár 100%-ban meg tudná ezt 
valósítani, Baté akár 5%-os önerővel. Zöldhulladék hasznosítását a batéi testület már tervezi 
megoldani. Ehhez kell  egy környezetvédelmi alap, bérjellegű járulékokat el lehetne számolni.  
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- Juhász Árpád-kaposkeresztúri képviselő:mennyi lenne a  fenntartási költsége, azt nem 
tudná az önkormányzat kifizetni.   

 
- Budánné Simonfalvi Katalin-kaposkeresztúri polgármester zárt ülést rendel el a testületek 

így folytatják tovább a munkájukat.  A zárt ülést után egy szerény megvendégeléssel 
készültek, kéri a képviselőket, hogy utána még maradjanak.  

 
- Nyerges Péter-fonói polgármester kéri a képviselőket, hogy zárt ülést után maradjanak még 

saját rendkívüli ülést kell tartaniuk. 
 

- Zsalakó Ernő-batéi polgármester kéri a képviselőket, hogy zárt ülés után maradjanak még, 
mert saját rendkívüli zárt ülést kell tartaniuk.  

 
K.m.f. 

 
 
 
Budánné Simonfalvi Katalin                      Nyerges Péter                            Zsalakó Ernő 
polgármester                                               polgármester                              polgármester 
 

 
 

Patakiné Kercsó Szilvia 
körjegyző 
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